
Protokół nr 1/2015 

posiedzenia 

Komisji Oświaty i Kultury 

w dniu 12 stycznia 2015 r., w godz. 13
00

 – 13
15

 

w Starostwie Powiatowym w Białogardzie 
 

  

 W posiedzeniu uczestniczyły osoby wykazane na liście obecności, co przedstawia 

załącznik nr 1. 

 Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko otworzył posiedzenie 

Komisji oraz zaproponował następujący porządek obrad: 

 

 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

3. Opracowanie planu pracy komisji na 2015 rok. 

4. Wolne wnioski i zapytania. 

5. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

 

Ad.1)  

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury zapoznali się z proponowanym porządkiem 

obrad. 

 

 

Ad.2 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury jednogłośnie przyjęli protokół nr 2/2014 z dnia  

22 grudnia 2014 roku. 

 

 

Ad.3 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury– Jan Połuboczko zapoznał członków komisji z 

projektem planu pracy Komisji Oświaty i Kultury na 2015 rok, w brzmieniu jak przedstawia 

załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Członkowie Komisji nie wnieśli żadnych uwag do zaproponowanego projektu. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

projekt planu pracy Komisji Oświaty i Kultury na 2015 rok. 

 

Komisja Oświaty i Kultury jednogłośnie zatwierdziła plan pracy Komisji na 2015 rok w 

brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
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Ad.4. 

● Radny – Marek Anusz złożył interpelacje dotyczące funkcjonowania Zarządu Dróg 

Powiatowych w Białogardzie oraz środków na inwestycje pozyskanych przez Starostwo. W/w 

interpelacja stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.   

 

 

●● Radny – Marek Anusz odniósł się do wysokości nagród finansowych zdziałanych przez 

Powiat Białogardzki wyróżniającym się sportowcom. Oświadczył, że jego zdaniem nagroda 

finansowa przyznana dla Pani Elżbiety Wójcik  (400 zł) jest zdecydowanie za mała w 

stosunku do jej osiągnięć. Elżbieta Wójcik wywalczyła złoty medal na Młodzieżowych 

Mistrzostwach Świata w boksie, które odbyły się Sofi. 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poprosił, aby na następne 

posiedzenie komisji przedstawić regulamin wyróżniania sportowców, który dotychczas 

obowiązywał przy przyznawaniu nagród. Poprosił również radnego Marka Anusza, aby 

dostarczył wykaz sportowych osiągnięć Pani Elżbiety Wójcik. Następnie zapytał radnego 

Marka Anusza, czy Burmistrz Karlina nagrodził Panią Wójcik. 

Radny – Marek Anusz udzielił pozytywnej odpowiedzi.  

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko zapytał o wysokość nagrody. 

Radny – Marek Anusz oświadczył, że nie posiada takich informacji.  

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko podsumowując oświadczył, że 

komisja powróci do w/w sprawy na następnym posiedzeniu komisji.  

 

Radni nie zgłosili innych wniosków i zapytań.  

 

 

Ad.5 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poinformował o wyczerpaniu 

porządku obrad i zamknął posiedzenie Komisji. 
 

 
 

Protokołowała 

Anna Kaleja 

 

 

 

                    Przewodniczący  

  Komisji Oświaty i Kultury 

 

Jan Połuboczko 


